

Kære grundejer i Jægerskoven

Det er desværre et problem med mange hundelorte på vores arealer – både langs vej, men også på stranden. Det vil vi rigtig gerne til livs, da ingen ønsker at træde i det og det også er uhygiejnisk.

DERFOR:

Hvis I lejer eller låner jeres sommerhus ud, vil vi bede dig hænge eller lægge vedhæftede skrivelse synligt til jeres gæster. I må også gerne lægge et antal hundeposer frem.

Med venlig hilsen

Bestyrelsen

--

Kære feriegæster

Velkommen til Jægerskoven, hvor vi håber I får et dejligt ophold.

Her er skønt med en dejlig natur og strand og uanset vejret, kan man altid nyde det. Jægerskoven skal være et rent og pænt område, både for mennesker, dyr og natur. Hjælp os derfor med at holde det pænt ved at smide affald i husets affaldscontainer og ikke i naturen. Overhold venligst hastighedsbegrænsningen på 20 km/t, som vi har i hele området af hensyn til børn og fodgængere. Høj hastighed giver både støv og støjgener, men belaster også vejen meget.

Til hundeejere:

Hundeefterladenskaber skal samles op i poser og smides i affaldscontaineren, da det dels er ulækkert at træde i for alle, men også kan være en smittekilde for andre hunde og vilde dyr, som vi har mange af.

Vi ønsker jer et dejligt ophold

Liebe Urlauber

Willkommen in Jægerskoven, wo wir hoffen, dass Sie einen wunderschönen Aufenthalt haben.

Hier ist wunderschön mit einer schönen Natur und Strand und unabhängig vom Wetter können Sie es immer genießen.

Jægerskoven muss eine saubere und ordentliche gebiet sein, sowohl für Menschen, Tiere als auch für die Natur. Helfen Sie uns daher, es sauber zu halten, indem Sie Müll in den Abfallbehälter des Hauses werfen und nicht in die Natur.

Bitte beachten Sie die Geschwindigkeitsbegrenzung von 20 km / h, die wir im gesamten Gebiet für Kinder und Fußgänger haben. Hohe Geschwindigkeiten verursachen sowohl Staub- als auch Lärmbelästigungen, belasten aber auch die Straße.

Für Hundebesitzer:

Hundereste müssen in Säcken gesammelt und in den Abfallbehälter geworfen werden, da es teilweise ekelhaft ist, für alle einzutreten, aber auch eine Infektionsquelle für andere Hunde und wilde Tiere sein kann, von denen wir viele haben.

Wir wünschen Ihnen einen angenehmen Aufenthalt

Dear holidaymakers

Welcome to Jægerskoven, where we hope you have a wonderful stay.

Here is beautiful with a lovely nature and beach and regardless of the weather, you can always enjoy it.

Jægerskoven must be a clean and tidy area, both for people, animals and nature. Therefore, help us, keep it tidy by throwing rubbish in the house's waste container and not in nature.

Please observe the speed limit of 20 km / h, which we have in the whole area, for the sake of children and pedestrians. High speed causes both dust and noise, but also damages the Roads.

For dog owners:

Dog leftovers must be collected in bags and thrown in the waste container, as it is disgusting to step in for everyone, but can also be a source of infection for other dogs and wild animals, of which we have many.

We wish you a wonderful stay